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ZÁPIS  
 
ze 8. jednání valné hromady spolku Berounsko, z. s. 
konaného od 16.00 dne 12. prosince 2023 v coworkingovém 
centru Plzeňka HUB v Berouně, 266 01 Beroun. 
 

 

 

Přítomní členové 

Mgr. Dušan Tomčo (město Beroun), Mgr. Přemysl Landa (město Zdice), Ing. Bohumil 
Stibal (Dvůr Všerad), Marcela Bergerová (Městské kulturní centrum Beroun – Městské 
informační centrum Beroun), Eva Knopová (městys Karlštejn), Mgr. Vojtěch Hrdlička 
(obec Tetín), Ing. Vojtěch Matějček (Beroun Golf Club, Beroun Forest) 

Pavel Hubený (obec Hudlice), Ing. Jiří Bouček (obec Svatý Jan pod Skalou) a Josef 
Antoniv (město Králův Dvůr) zplnomocnili Mgr. Dušana Tomča k zastupování.  

 

Omluvení členové 

Josef Antoniv (město Králův Dvůr), Josef Trpišovský (obec Srbsko), Ing. Jiří Bouček (obec 
Svatý Jan pod Skalou), Pavel Hubený (obec Hudlice), Josef Trpišovský (obec Srbsko) 

 

Přítomní partneři 

Mgr. Martina Dražská (Bubocentrum), Mgr. Tereza Houšková (MAS Mezi Hrady), 
RNDr. Jaroslav Obermajer (Agentura ochrany přírody a krajiny ČR – AOPK ČR) 

 

Za destinační agenturu Berounsko přítomna Eliška Hochsteigerová a Hana Hájková. 
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Navržený program 

1. Zahájení a schválení programu 
2. Akční plán 2024 
3. Návštěvnická karta Berounska 
4. Diskuse a ukončení 

 

1. Zahájení a schválení programu 

Mgr. Dušan Tomčo zahájil jednání valné hromady a dále jej vedl. Úvodem poděkoval 
Marcele Bergerové z Městského kulturního centra Beroun za možnost uskutečnit valnou 
hromadu v coworkingovém centru a stručně představil jeho současné využití. 

Konstatoval, že valná hromada je usnášeníschopná v počtu 10 hlasů z 12. Upozornil, že 
hlasují pouze členové, partneři mají na valné hromadě poradní hlas a očekává se jejich 
příspěvek do diskuse. 

Zapisovatelkou stanovil Hanu Hájkovou a o ověření požádal Ing. Vojtěcha Matějčka, který 
souhlasil. Bylo přistoupeno k hlasování. 

Usnesení: Valná hromada spolku Berounsko, z. s. souhlasí s ustanovením zapisovatelky 
a ověřovatele. 

Hlasování: Pro – 10, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 

 

V 16:10 hodin dorazila na valnou hromadu Eva Knopová (městys Karlštejn). Mgr. Dušan 
Tomčo upřesnil, že nyní je valná hromada usnášeníschopná v počtu 11 hlasů z 12. 
Informoval, že program byl zaslán v pozvánce. Zeptal se, zda má někdo návrh na úpravu 
programu. Nikdo nevystoupil a bylo přistoupeno k hlasování. 

Usnesení: Valná hromada spolku Berounsko, z. s. schvaluje program jednání. 

Hlasování: Pro – 11, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 

 

Mgr. Dušan Tomčo požádal Elišku Hochsteigerovou, aby popsala aktivity DMO 
realizované v druhém pololetí 2023.  

Eliška Hochsteigerová informovala o uskutečněných jednáních se zástupci obcí 
a podnikatelů. Vyzdvihla, že od roku 2024 přibydou vstoupí 4 noví členové. Dále bylo 
uzavřeno několik partnerských smluv.  
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Mgr. Dušan Tomčo doporučil všem přítomným, aby se při vhodných příležitostech 
zmiňovali o DMO Berounsko a pomáhali tak šířit povědomí i rozvíjet členskou 
a partnerskou základnu o nové subjekty. 

Eliška Hochsteigerová informovala, že DMO Berounsko získalo certifikát dle 
Kategorizace DMO na tříleté období (98 bodů ze 100). Dále připomněla, že pokračuje 
aktivní spolupráce se Středočeskou centrálou cestovního ruchu a organizací 
CzechTourism, která má od listopadu 2023 nového ředitele. 

Eliška Hochsteigerová dále sdělila, že Středočeský kraj dokončuje Program rozvoje 
cestovního ruchu Středočeského kraje 2024–2030, k jehož přípravě byly přizvány 
všechny DMO. V Programu se počítá s finanční podporou všech certifikovaných DMO 
v kraji.  
 
Eliška Hochsteigerová informovala o přípravě Analýzy potenciálu rozvoje infrastruktury 
pro vodní turistiku na vodních cestách ve Středočeském kraji, jejímž zpracovatelem je 
Plavba a vodní cesty o. p. s. DMO obešle dotčené obce s žádostí o zmapování míst 
vhodných pro rozvoj vodní turistiky na Berounce. Výsledky analýzy budou sloužit jako 
podklad pro finanční podporu infrastruktury pro vodní turistiku ve Středočeském kraji.  
 
Hana Hájková informovala o projektu Analýza individuálních ubytovacích zařízení na 
Berounsku. Analýza vznikla za finanční podpory CzechTourism a Středočeské centrály 
cestovního ruchu, zpracovatelem byla Katedra cestovního ruchu Vysoké školy 
ekonomické v Praze. Cílem projektu bylo identifikovat, jaký je na Berounsku počet 
hromadných a individuálních ubytovacích zařízení, která nejsou statisticky sledovány 
ČSÚ. Dalším záměrem bylo zjistit, jaká je reálná intenzita využití území destinace a jak 
velký objem ubytovacích výkonů jde mimo oficiální statistiky. Výsledky šetření mohou 
sloužit jako podklad pro analýzu ubytovacích poplatků na Berounsku. Pokud se 
metodika osvědčí, bude analýza aplikována i v jiných turistických oblastech 
Středočeského kraje. DMO Berounsko bude s výsledky analýzy dále pracovat. 
 
Mgr. Dušan Tomčo shrnul výsledky jednání o dobudování cyklostezky v úseku Nižbor-
Křivoklát, které proběhlo v září 2023 v Roztokách. Jednání se zúčastnili zástupci všech 
zainteresovaných i zástupci Středočeského kraje (radní pro oblast veřejné dopravy, 
pracovníci Odboru územního plánování). Zástupci jednotlivých samospráv potvrdili 
zájem o cyklostezku podél Berounky. Zástupci kraje přislíbili, že zadají ke zpracování 
studii proveditelnosti. Nový úsek cyklostezky z Nižboru na Křivoklát bude zahrnut jako 
regionální páteřní trasa do koncepce rozvoje cyklistiky ve Středočeském kraji, jejíž 
aktualizace se v současné době dokončuje.  
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Eliška Hochsteigerová zrekapitulovala realizované marketingové aktivity DMO. 
Dokončena byla prezentace všech produktů na webových stránka www.berounsko.net.  
Byla vydána poslední produktová brožura Krajem Berounky dětskýma očima. Připravuje 
se nová image brožura Berounska. DMO navázala spolupráci s Toulavou kamerou – 
zasílání tipů na výlet. Fotobanka Berounska byla rozšířena o fotografie významných akcí 
v oblasti a o fotografie s figuranty (rodina s dětmi na kole, poutníci).  
 
Do následné diskuse se zapojil RNDr. Jaroslav Obermajer, který se vyjádřil k přípravě 
nového úseku cyklostezky podél Berounky. Sdělil, že AOPK ČR požádala kraj o předběžné 
stanovisko ke kritickým bodům podél řeky Berounky. Zdůraznil, že jsou úseky, kde 
cyklostezka zasahuje do podstaty chráněných území, což limituje možnosti shody. 
Nicméně ubezpečil, že proces je nastaven, ale je zdlouhavý.  

 

2. Akční plán 2024 

Eliška Hochsteigerová představila jednotlivé body Akčního plánu 2024. Postupně 
popsala všech 46 aktivit rozřazených do opatření v rámci 3 priorit – Destinační 
management, Nabídka cestovního ruchu a Destinační marketing. Na konci plánu je 
uveden rozpis rozvoje produktů. Připomněla, že Akční plán 2024 má vazbu na Program 
rozvoje cestovní ruchu turistické destinace Berounsko 2020–2025.   

Mgr. Dušan Tomčo doplnil komentářem některé body Akčního plánu 2024 (např. 
v prosinci 2023 proběhne setkání se starostou obce Loděnice, rozvoj spolupráce 
s Toulavou kamerou). 

Do diskuse se zapojil Ing. Bohumil Stibal, který potvrdil vysokou sledovanost a dosah 
Toulavé kamery – má pozitivní vliv na návštěvnost. 

RNDr. Jaroslav Obermajer upozornil, že se na AOPK ČR štáb Toulavé kamery často obrací 
a že je rádi odkážou i na DMO Berounsko. Vyjádřil zájem o prohloubení spolupráce mezi 
DMO Berounsko a Koněpruskými jeskyněmi s ohledem na otevření Domu přírody 
Českého krasu v Koněprusích.  

Informoval, že se dokončuje koncepce práce s návštěvnickou veřejností na Křivoklátsku, 
kterou chtějí představit v prvním čtvrtletí 2024. Eliška Hochsteigerová informovala, že se 
jí v tomto týdnu ozvala zástupkyně nového provozovatele Informačního střediska CHKO 
Křivoklátsko – Křivoklát, kterým bude ekocentrum Koniklec. RNDr. Jaroslav Obermajer 
vyjádřil, že spolupráce je mezi DMO a ekocentrem taktéž žádoucí.  

Nikdo z přítomných nevstoupil do diskuze a nevznesl připomínky k podobě akčního 
plánu na rok 2024. Bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení: Valná hromada spolku Berounsko, z. s. bere na vědomí návrh akčního plánu 
2024. 

Hlasování: Pro – 11, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 

 

3. Návštěvnická karta Berounska 

Eliška Hochsteigerová představila plán rozvoje produktu návštěvnické karty Berounska 
a záměr propojit ji v roce 2024 s návštěvnickou knížkou Brd a Podbrdska. Upozornila 
také, že návštěvnická karta je stěžejní projekt DMO, neboť krásně ilustruje fungující 
spolupráci soukromého, veřejného a neziskového sektoru v oblasti cestovního ruchu.  

Myšlenka společné návštěvnické karty byla diskutována poprvé na jednání valné 
hromady v červnu, kde se probírala její podoba vč. apelu na její digitalizaci v budoucnu. 

Eliška Hochsteigerová informovala, že spolupráce s DMO Brdy a Podbrdsko, které 
realizuje Návštěvnickou knížku Brd a Podbrdska, se osvědčila na produktu poutního 
turismu Cestujte pěšky jako kdysi naši předkové. 

Mgr. Dušan Tomčo upřesnil, že zájem o spojení návštěvnických karet a jejich digitalizaci 
mají samozřejmě i zástupci DMO Brdy a Podbrdsko. Společná návštěvnická karta bude 
atraktivnější z hlediska širšího dosahu (tři chráněné krajinné oblasti) i možnosti čerpání 
více slev.  

Eliška Hochsteigerová shrnula výhody společné digitalizované návštěvnické karty – 
distribuce širšímu počtu návštěvníků, rozložení finančních nákladů, zvýšení atraktivity 
projektu. 

Eliška Hochsteigerová dále upozornila, že proběhlo dotazníkové šetření mezi 
poskytovateli slev v Berounsku i v Brdech a Podbrdsku. Cílem šetření bylo zjistit, jak se 
poskytovatelé slev staví k možnosti digitalizovat návštěvnickou kartu a zda mají zájem, 
aby se návštěvnická karta rozšířila o oblast Brdy a Podbrdsko. Z výsledků šetření v obou 
DMO vyplynuly podobné výsledky. Poskytovatelé slev mají zájem o zavedení digitální 
návštěvnické karty i o propojení návštěvnické karty Berounska s Brdy a Podbrdskem. 

Mgr. Přemysl Landa se podělil o vlastní zkušenost z dovolené v Rakousku. Ihned po 
rezervaci ubytování mu z penzionu poslali na email návštěvnickou kartu formou QR 
kódu se slevami. Mohl si tak ještě před zahájením pobytu prostudovat nabídku slev, 
kterou hojně využil.  

Nikdo další nevstoupil do diskuze, bylo přistoupeno k hlasování. 
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Usnesení: Valná hromada Berounsko, z. s. souhlasí se spojením projektů Návštěvnická 
karta Berounska a Návštěvnická knížka Brd a Podbrdska do společného projektu 
Návštěvnická karta Berounska, Brd a Podbrdska. 

Valná hromada Berounsko, z. s. souhlasí s přípravou digitalizace Návštěvnické karty 
Berounska, Brd a Podbrdska. 

Hlasování: Pro – 11, Proti – 0, Zdržel se – 0  

Usnesení: PŘIJATO 

 

5. Diskuse a ukončení 

Na konci jednání byl dán prostor k diskusi, který nikdo z přítomných nevyužil. Na závěr 
Mgr. Dušan Tomčo poděkoval všem za účast, popřál krásné svátky a zdraví v novém roce 
a jednání ukončil. 

 

 

……………………………………………… 

zapsala 

Hana Hájková 

 

……………………………………………… 

ověřil 

Ing. Vojtěch Matějček 

 

……………………………………………… 

předseda představenstva 

Mgr. Dušan Tomčo 

 


